
BanQsi Expands Global Footprint with New
Office in Dubai

BanQsi Dubai

BanQsi opens Dubai office to expand GCC

presence, supporting UAE Vision 2030

with core banking expertise and digital

innovation.

DUBAI, UNITED ARAB EMIRATES,

September 26, 2025 /

EINPresswire.com/ -- BanQsi, a leading

provider of core banking

transformation and integration

services, is proud to announce the

opening of its newest location in Dubai,

further expanding its global presence

to serve the growing financial services market in the United Arab Emirates (UAE) and across the

Gulf Cooperation Council (GCC).

This strategic expansion will allow BanQsi to better support financial institutions across the

region with specialized integration services, bringing clarity and efficiency to complex core

banking environments. By establishing a local presence, BanQsi underscores its commitment to

supporting the UAE’s position as a global hub for innovation and financial excellence, in line with

the ambitions of UAE Vision 2030 and the country’s wider digital transformation agenda.

“The UAE represents a dynamic and growing market where there’s a clear need for the kind of

Core Banking expertise we offer,” said Tom Papagiannopoulos, CEO of BanQsi. “Opening our

Dubai office allows us to work more closely with clients in the region, build local partnerships,

and deliver the same high-quality service we’re known for around the world.”

With its new Dubai presence, BanQsi is committed to delivering tailored solutions, strengthening

client relationships, and investing in local talent development to ensure sustainable to support

long-term success in the region. The company will also explore opportunities to collaborate with

regulators, fintech innovators, and academic institutions to support the UAE’s broader economic

diversification and knowledge-based economy goals.

“As we grow our global footprint with the opening of our Dubai office, our North American team

http://www.einpresswire.com
http://www.banqsi.com/core-banking-application-support-services/
http://www.banqsi.com/professional-services/


remains fully focused on delivering the critical services our clients rely on,” said Mohsin Syed,

Chief Operating Officer at BanQsi. “This expansion reflects our ability to scale while staying

deeply committed to the long-term success of our partners in every region we serve—including

right here at home.”

The Dubai office marks another milestone in BanQsi’s ongoing global growth strategy and

reflects the company’s dedication to meeting clients where they are—with the expertise and on-

the-ground support to drive transformation.
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BanQsi، لماكتلا لولحو ةيساسألا ةيفرصملا ةمظنألا لوحت تامدخل دئارلا دوزملا،

تامدخلا قوس ةمدخل يملاعلا اهعسوت ززعي امم ،يبد يف اهعورف ثدحأ حاتتفا نع نالعإلاب

.يجيلخلا نواعتلا سلجم ةقطنمو ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا ةلود يف يمانتملا ةيلاملا

عيمج يف ةيلاملا تاسسؤملل لضفأ معد ميدقت نم BanQsi يجيتارتسالا عسوتلا اذه نكميس

ةدقعملا ةيكنبلا تائيبلا طيسبت يف مهست ةصصختم لماكت تامدخ لالخ نم ةقطنملا ءاحنأ

معدب اهمازتلا BanQsi دكؤت ،يلحملا اهدوجو خيسرت لالخ نمو .ةيليغشتلا ةءافكلا قيقحتو

ًايشامت ،يلاملا زيمتلاو راكتبالل يملاع زكرمك ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا ةلود ةناكم

.ةلودلل عسوألا يمقرلا لوحتلا ةدنجأو 2030 تارامإلا ةيؤر تاحومط عم

ًاقوس تارامإلا ةلود لثمت" :BanQsi ةكرشل يذيفنتلا سيئرلا ،سولوبونايجاباب موت لاقو

ةيفرصملا ةمظنألا لاجم يف انتاربخ ىلإ ةحضاو ةجاحب زيمتي ًايمانتمو ًايكيمانيد

ءانبو ،ةقطنملا يف انئالمع عم برق نع لمعلا انل حيتي يبد يف انبتكم حاتتفا نإ .ةيساسألا

".ملاعلا لوح اهب فرعُن يتلا ةدوجلا ةيلاع ةمدخلا ىوتسم سفن ميدقتو ،ةيلحم تاكارش

زيزعتو ،ًاصيصخ ةممصم لولح ميدقتب BanQsi مزتلت ،يبد يف ديدجلا اهرقم دوجو عم

قيقحتو مادتسم معد نامضل ةيلحملا بهاوملا ريوطت يف رامثتسالاو ،ءالمعلا عم اهتاقالع

ةيميظنتلا تاهجلا عم نواعتلا ىلإ ةكرشلا ىعستس امك .ةقطنملا يف دمألا ليوط حاجن

عيونتلا فادهأ معدل ةيميداكألا تاسسؤملاو ةيلاملا ايجولونكتلا لاجم يف نيركتبملاو

.تارامإلا ةلود يف ةفرعملا ىلع مئاق داصتقا ءانبو يداصتقالا

قاطن هيف عسون يذلا تقولا يف" :BanQsi يف تايلمعلل يذيفنتلا سيئرلا ،ديس نسحم فاضأو

لكشب زكري ةيلامشلا اكيرمأ يف انقيرف لظي ،يبد يف انبتكم حاتتفاب يملاعلا انراشتنا

عسوتلا اذه سكعي ثيح .انؤالمع اهيلع دمتعي يتلا ةيويحلا تامدخلا ميدقت ىلع لماك

لك يف انئاكرشل دمألا ليوط حاجنلاب قيمع مازتلا ىلع ظافحلا عم عسوتلا ىلع انتردق

".مألا اننطوم يف انه كلذ يف امب—اهمدخن ةقطنم



ينافت سكعيو BanQsi ـل ةيملاعلا ومنلا ةيجيتارتسا يف ةديدج ةطحم يبد بتكم لثميو

ةلجع عفدل نيمزاللا يناديملا معدلاو ةربخلاب — اوناك امنيأ اهئالمع ةمدخ يف ةكرشلا

.لوحتلا

________________________________________

:يمالعإلا لاصتالا ةهج

ديمس نادروج

تالاصتالاو قيوستلل سيئرلا بئان

About BanQsi

BanQsi offers comprehensive core banking solutions that empower financial institutions to

modernize, streamline and scale with greater efficiency and confidence. The BanQsi team can

optimize your core systems and provide expert support for day-to-day operations, core

migrations and mergers.
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